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OR.Oz.0022.19.2021 

 

PROTOKÓŁ NR  158/2021 

posiedzenia Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego 

w dniu 28 kwietnia 2021 r. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania finansowego za rok 

2020. 

5.2. Informacja Zarządu Powiatu o wykonaniu budżetu Powiatu Aleksandrowskiego  

za I kwartał 2021 roku. 

5.3. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie określenia formy przekazywania 

sprawozdań budżetowych, sprawozdań w zakresie operacji finansowych oraz sprawozdań 

finansowych przez jednostki organizacyjne Powiatu Aleksandrowskiego. 

5.4. Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XVIII/213/2020 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2021. 

5.5. Wniosek Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie o zwiększenie planu 

finansowego o 60.000 zł z przeznaczeniem na remont dachu budynku głównego oraz 

adaptację pomieszczenia stodoły na garaż do samochodu– zajęcie stanowiska. 

5.6. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Rozwoju 

Pieczy Zastępczej w Powiecie Aleksandrowskim na lata 2021 – 2023. 

5.7. Wniosek firmy Handel i Usługi Budowlane „ER-BRUK” Karen Avetisyan z siedzibą 

Wielgie działającej w imieniu Wójta Gminy Waganiec o wydanie opinii na realizację 

inwestycji drogowej  pn. „Rozbudowa dróg polegająca na budowie ścieżek rowerowych  

i pieszo – rowerowych na terenie gminy Waganiec – kolejne odcinki”. 

5.8. Pismo Przewodniczącego Rady Powiatu Aleksandrowskiego o zajęcie stanowiska  

w sprawie braku opracowania powiatowego programu ochrony środowiska Powiatu 

Aleksandrowskiego. 

5.9. Wniosek Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska  

o zabezpieczenie w budżecie powiatu środków finansowych w kwocie 120.000 zł  

z przeznaczeniem na zakup serwera wraz z oprogramowaniem do ochrony danych, 

infrastruktury sieciowej – zajęcie stanowiska.  

5.10. Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim o zabezpieczenie 

w budżecie powiatu środków finansowych w wysokości 12.000 zł na wykonanie 

dokumentacji projektowo – kosztorysowej kotłowni gazowej – zajęcie stanowiska. 

 

6. Sprawy różne. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 
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Ad 1. 

Pani Lidia Tokarska Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zostało otwarte o godzinie 10:00. 

 

 

Ad 2. 

Pani Lidia Tokarska  – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczy troje członków 

Zarządu Powiatu. Pani Małgorzata Wdowczyk i pan Adam Potaczek uczestniczyli  

w posiedzeniu zdalnie. 

Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować uchwały.  

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad 3. 

Pani Lidia Tokarska  – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 157/2021 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 20 kwietnia 2021 r. Czy są uwagi, propozycje zmian,  

czy uzupełnień do przedłożonego protokołu? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 157/2021 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 20 kwietnia 2021 r. 

 

 

Ad 4. 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego 

posiedzenia.  

Proponuję rozszerzyć porządek posiedzenia o punkty: 

5.9. Wniosek Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska  

o zabezpieczenie w budżecie powiatu środków finansowych w kwocie 120.000 zł  

z przeznaczeniem na zakup serwera wraz z oprogramowaniem do ochrony danych, 

infrastruktury sieciowej – zajęcie stanowiska.  

5.10. Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim o zabezpieczenie 

w budżecie powiatu środków finansowych w wysokości 12.000 zł na wykonanie 

dokumentacji projektowo – kosztorysowej kotłowni gazowej – zajęcie stanowiska. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

Pani Lidia Tokarska  – czy są inne wnioski o zmianę porządku. Nie widzę. 

Przechodzimy do realizacji dzisiejszego porządku posiedzenia. 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.1. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania 

finansowego za rok 2020. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.1. Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie przyjęcia sprawozdania finansowego za rok 2020. 

Proszę Skarbnika Powiatu o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Pan Mariusz Możdżeń  – zgodnie z ustawą o finansach publicznych Zarząd Powiatu 

zobowiązany jest przedstawić Radzie Powiatu sprawozdanie finansowe jednostki samorządu 

terytorialnego za dany rok budżetowy. W związku z tym, przedkładam sprawozdanie 

finansowe za rok 2020, które obejmuje: bilans z wykonania budżetu, łączny bilans 

obejmujący dane wynikające z bilansów powiatowych jednostek budżetowych, łączny 

rachunek zysków i strat obejmujący dane wynikające z rachunków zysków i strat 

powiatowych jednostek budżetowych, łączne zestawienie zmian funduszu obejmujący dane 

wynikające z zestawień zmian w funduszu powiatowych jednostek budżetowych oraz 

informację dodatkową do sprawozdania finansowego. Ujęte są wszystkie powiatowe 

jednostki organizacyjne poza Powiatowym Szpitalem w Aleksandrowie Kujawskim Sp. z o.o. 

i SP ZL-O w Raciążku. 

 

Pani Lidia Tokarska  - czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć 

uchwałę w sprawie przyjęcia sprawozdania finansowego za rok 2020 i przekazać ją Radzie 

Powiatu Aleksandrowskiego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę w sprawie przyjęcia sprawozdania finansowego za rok 2020 

i postanowił przekazać ją Radzie Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Skarbnika Powiatu z dnia 22 kwietnia 2021 r. wraz z projektem uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie przyjęcia sprawozdania finansowego za rok 2020, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad 5.2. Informacja Zarządu Powiatu o wykonaniu budżetu Powiatu Aleksandrowskiego  

za I kwartał 2021 roku. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.2. Informacja Zarządu Powiatu  

o wykonaniu budżetu Powiatu Aleksandrowskiego za I kwartał 2021 roku. 

Proszę Skarbnika Powiatu o przedstawienie informacji. 
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Pan Mariusz Możdżeń – zgodnie z ustawą o finansach publicznych Zarząd Powiatu 

zobowiązany jest do podania do publicznej wiadomości w terminie do końca miesiąca 

następującego po zakończeniu kwartału – kwartalną informację o wykonaniu budżetu 

jednostki samorządu terytorialnego, w tym kwotę deficytu albo nadwyżki, oraz o udzielonych 

umorzeniach niepodatkowych należności budżetowych, informację obejmującą: dane 

dotyczące wykonania budżetu jednostki samorządu terytorialnego, kwotę wykorzystanych 

środków, kwotę zobowiązań, kwoty dotacji otrzymanych z budżetów jednostek samorządu 

terytorialnego oraz kwoty dotacji udzielonych innym jednostkom samorządu terytorialnego, 

wykaz udzielonych poręczeń i gwarancji. 

 

Pani Lidia Tokarska  - czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć  

i podać do publicznej wiadomości poprzez ogłoszenie w Biuletynie Informacji Publicznej 

Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim informację o wykonaniu budżetu 

Powiatu Aleksandrowskiego za I kwartał 2021 roku. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, przyjął i postanowił podać do publicznej wiadomości poprzez ogłoszenie  

w Biuletynie Informacji Publicznej Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim 

informację o wykonaniu budżetu Powiatu Aleksandrowskiego za I kwartał 2021 roku. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Informacja Zarządu Powiatu o wykonaniu budżetu Powiatu Aleksandrowskiego  

za I kwartał 2021 roku, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.3. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie określenia formy przekazywania 

sprawozdań budżetowych, sprawozdań w zakresie operacji finansowych oraz 

sprawozdań finansowych przez jednostki organizacyjne Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.3. Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie określenia formy przekazywania sprawozdań budżetowych, sprawozdań w zakresie 

operacji finansowych oraz sprawozdań finansowych przez jednostki organizacyjne Powiatu 

Aleksandrowskiego. 

Proszę Skarbnika Powiatu o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – w związku ze zmianą przepisów w zakresie przekazywania 

sprawozdań budżetowych, w zakresie operacji finansowych i sprawozdań finansowych oraz 

nowych wytycznych Regionalnej Izby Obrachunkowej proponuję podjęcie uchwały w wersji 

przedstawionej i tym samym uchwała nr 308/2014 Zarządu Powiatu z dnia 27 lutego 2014 r. 

straci moc.  
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Pani Lidia Tokarska  - czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć 

uchwałę w sprawie określenia formy przekazywania sprawozdań budżetowych, sprawozdań 

w zakresie operacji finansowych oraz sprawozdań finansowych przez jednostki organizacyjne 

Powiatu Aleksandrowskiego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę w sprawie określenia formy przekazywania sprawozdań 

budżetowych, sprawozdań w zakresie operacji finansowych oraz sprawozdań finansowych 

przez jednostki organizacyjne Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie określenia formy przekazywania sprawozdań 

budżetowych, sprawozdań w zakresie operacji finansowych oraz sprawozdań finansowych 

przez jednostki organizacyjne Powiatu Aleksandrowskiego, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.4. Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XVIII/213/2020 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2021. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.4. Projekt uchwały Zarządu Powiatu 

zmieniającej uchwałę Nr XVIII/213/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2021. 

Proszę Skarbnika Powiatu o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Pan Mariusz Możdżeń - w związku z bieżącymi potrzebami zachodzi konieczność 

dokonania zmian w budżecie Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2021. W projekcie uchwały 

uwzględniono wnioski kierowników jednostek organizacyjnych związane z przesunięciami  

w planach finansowych, co umożliwi bieżące funkcjonowanie jednostek. Wnioski złożone 

zostały przez: Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Aleksandrowie 

Kujawskim, Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim, Kierownika 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim. Środki w łącznej 

kwocie 1.500,00 zł zabezpieczono w planie Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4  

w Aleksandrowie Kujawskim z przeznaczeniem na wypłatę pomocy finansowej z funduszu 

zdrowotnego dla nauczycieli. 

 

Pani Lidia Tokarska  - czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć 

uchwałę zmieniającą uchwałę Nr XVIII/213/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 

15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2021. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, podjął uchwałę zmieniającą uchwałę Nr XVIII/213/2020 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2021. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XVIII/213/2020 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2021, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.5. Wniosek Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie o zwiększenie planu 

finansowego o 60.000 zł z przeznaczeniem na remont dachu budynku głównego oraz 

adaptację pomieszczenia stodoły na garaż do samochodu– zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.5. Wniosek Dyrektora Domu Pomocy 

Społecznej w Zakrzewie o zwiększenie planu finansowego o 60.000 zł z przeznaczeniem  

na remont dachu budynku głównego oraz adaptację pomieszczenia stodoły na garaż  

do samochodu. 

Zarząd Powiatu na posiedzeniu w dniu 25 lutego 2021 r. rozpatrywał wniosek Dyrektora 

Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie o zabezpieczenie środków finansowych w wysokości  

100.000 zł z przeznaczeniem na remont dachu budynku głównego oraz adaptację 

pomieszczeń stodoły na garaż do samochodu i postanowił wystąpić do Wojewody Kujawsko 

– Pomorskiego o środki finansowe dla DPS w Zakrzewie  z przeznaczeniem na wykonanie 

przedmiotowego remontu. Otrzymaliśmy odpowiedź, że Wojewoda Kujawsko – Pomorski nie 

posiada środków finansowych, które mogłyby zostać przeznaczone na wykonanie 

przedmiotowego remontu. Dyrektor DPS ponownie zwrócił się do Zarządu Powiatu o środki, 

tym razem o 60.000 zł, ponieważ pozostałą część środków jest w stanie wygospodarować  

ze środków zabezpieczonych w planie finansowym jednostki. 

Proszę o wyrażenie opinii przez Skarbnika Powiatu. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – Dyrektor DPS poinformował, że dokumentacja jest ważna do 

końca roku, a zatem remont ten należy wykonać jeszcze w tym roku. Rozmawiałem z Główną 

Księgową jednostki w tej sprawie, proponuję wystąpić do Rady Powiatu o zwiększenie planu 

finansowego DPS o 62.000 zł, a nie jak wnioskował Dyrektor DPS o 60.000 zł, wynika to  

z rozliczeń finansowych. Środki na ten cel proponuję przesunąć ze środków zabezpieczonych 

w budżecie powiatu na dotacje dla szkół niepublicznych. 

 

Pani Lidia Tokarska  - czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję pozytywnie 

rozpatrzyć wniosek Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie i wystąpić do Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego o zwiększenie planu finansowego jednostki o 62.000 zł  

z przeznaczeniem na remont dachu budynku głównego oraz adaptację pomieszczenia stodoły 

na garaż do samochodu.  
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Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, pozytywnie rozpatrzył wniosek Dyrektora Domu Pomocy Społecznej  

w Zakrzewie i postanowił wystąpić do Rady Powiatu Aleksandrowskiego o zwiększenie planu 

finansowego jednostki o 62.000 zł z przeznaczeniem na remont dachu budynku głównego oraz 

adaptację pomieszczenia stodoły na garaż do samochodu.  

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Wniosek Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie z dnia 20 kwietnia 2021 r.  

o zwiększenie planu finansowego o 60.000 zł z przeznaczeniem na remont dachu budynku 

głównego oraz adaptację pomieszczenia stodoły na garaż do samochodu oraz pismo 

Kujawsko – Pomorskiego Urzędu Wojewódzkiego w Bydgoszczy z dnia 24 marca 2021 r. 

znak: WPS.VIII.313.14.2021, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.6. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu 

Rozwoju Pieczy Zastępczej w Powiecie Aleksandrowskim na lata 2021 – 2023. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.6. Projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej w Powiecie 

Aleksandrowskim na lata 2021 – 2023. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zaakceptować projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej w Powiecie 

Aleksandrowskim na lata 2021 – 2023 i wnieść pod obrady Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia 

Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej w Powiecie Aleksandrowskim na lata 

2021 – 2023 i postanowił wnieść pod obrady Rady Powiatu Aleksandrowskiego. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 6 kwietnia 2021 r. znak: PŚ.032.1.1.2021 wraz z projektem uchwały Rady Powiatu  

w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej w Powiecie 

Aleksandrowskim na lata 2021 – 2023, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.7. Wniosek firmy Handel i Usługi Budowlane „ER-BRUK” Karen Avetisyan  

z siedzibą Wielgie działającej w imieniu Wójta Gminy Waganiec o wydanie opinii na 

realizację inwestycji drogowej  pn. „Rozbudowa dróg polegająca na budowie ścieżek 

rowerowych i pieszo – rowerowych na terenie gminy Waganiec – kolejne odcinki”. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.7. Wniosek firmy Handel i Usługi 

Budowlane „ER-BRUK” Karen Avetisyan z siedzibą Wielgie działającej w imieniu Wójta 

Gminy Waganiec o wydanie opinii na realizację inwestycji drogowej  pn. „Rozbudowa dróg 

polegająca na budowie ścieżek rowerowych i pieszo – rowerowych na terenie gminy 

Waganiec – kolejne odcinki”. 

 

Pani Lidia Tokarska  - czy są pytania, uwagi, wnioski?  

 

Pan Adam Potaczek – uważam, że w tej sprawie powinien wypowiedzieć się Dyrektor 

Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim. 

 

Pani Lidia Tokarska  - też tak sądzę, mam wątpliwości, czy zadanie określone we wniosku 

nie koliduje z zadaniami powiatu. Przez teren gminy przebiegają drogi powiatowe. Trzeba to 

sprawdzić. Proponuję rozpatrzyć wniosek firmy Handel i Usługi Budowlane „ER-BRUK” 

Karen Avetisyan z siedzibą Wielgie działającej w imieniu Wójta Gminy Waganiec o wydanie 

opinii na realizację inwestycji drogowej  pn. „Rozbudowa dróg polegająca na budowie 

ścieżek rowerowych i pieszo – rowerowych na terenie gminy Waganiec – kolejne odcinki”  

na kolejnym posiedzeniu, po dokonaniu przez Naczelnika Wydziału Architektury  

i Budownictwa uzgodnień z  Dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie 

Kujawskim w zakresie: czy przedmiotowa inwestycja nie koliduje z zadaniami powiatu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, postanowił rozpatrzyć wniosek firmy Handel i Usługi Budowlane  

„ER-BRUK” Karen Avetisyan z siedzibą Wielgie działającej w imieniu Wójta Gminy 

Waganiec o wydanie opinii na realizację inwestycji drogowej  pn. „Rozbudowa dróg 

polegająca na budowie ścieżek rowerowych i pieszo – rowerowych na terenie gminy Waganiec 

– kolejne odcinki” na kolejnym posiedzeniu, po dokonaniu przez Naczelnika Wydziału 

Architektury i Budownictwa uzgodnień z  Dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim w zakresie: czy przedmiotowa inwestycja nie koliduje  

z zadaniami powiatu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Architektury i Budownictwa z dnia 21 kwietnia 2021 r. znak: 

AB.6749.10.2021 wraz z wnioskiem firmy Handel i Usługi Budowlane „ER-BRUK” Karen 

Avetisyan z siedzibą Wielgie działającej w imieniu Wójta Gminy Waganiec z dnia  

15 kwietnia 2021 r.  o wydanie opinii na realizację inwestycji drogowej  pn. „Rozbudowa 
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dróg polegająca na budowie ścieżek rowerowych i pieszo – rowerowych na terenie gminy 

Waganiec – kolejne odcinki”, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.8. Pismo Przewodniczącego Rady Powiatu Aleksandrowskiego o zajęcie stanowiska  

w sprawie braku opracowania powiatowego programu ochrony środowiska Powiatu 

Aleksandrowskiego. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.8. Pismo Przewodniczącego Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego o zajęcie stanowiska w sprawie braku opracowania powiatowego 

programu ochrony środowiska Powiatu Aleksandrowskiego. 

Mieszkaniec Powiatu Aleksandrowskiego zwrócił się do Wojewody Kujawsko – Pomorskiego 

ze skargą na brak powiatowego programu ochrony środowiska w Powiecie Aleksandrowskim. 

Wojewoda zwrócił się do Przewodniczącego Rady Powiatu Aleksandrowskiego  

o zainteresowanie Rady Powiatu tą sprawą. W związku z tym, Przewodniczący Rady Powiatu 

zwrócił się do Zarządu Powiatu o zajęcie stanowiska w przedmiotowej sprawie. Wcześniej 

już informowałam Wojewodę, że z uwagi na ograniczone możliwości finansowe nie 

zabezpieczono na 2021 rok środków finansowych na opracowanie tego programu. 

Rozumiejąc  potrzebę opracowania tego programu wciąż szukamy środków finansowych na 

ten cel. 

 

Pani Lidia Tokarska  - czy są pytania, uwagi, wnioski?  

 

Pan Mariusz Możdżeń – czy pracownicy Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska mogliby sami opracować taki program, byłby to znacznie mniejszy koszt? 

 

Pani Paulina Smykowska – moim zdaniem nie, zajmują się tym wyspecjalizowane firmy.  

Z ustawy o ochronie środowiska wynika, że organ wykonawczy województwa, powiatu  

i gminy, w celu realizacji polityki ochrony środowiska, sporządza odpowiednio wojewódzkie, 

powiatowe i gminne programy ochrony środowiska. 

 

Pan Adam Potaczek – może w przyszłorocznym budżecie zaplanujemy środki na 

opracowanie tego programu. 

 

Pani Lidia Tokarska  - po zapoznaniu się z pismem Przewodniczącego Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego i Wojewody Kujawsko – Pomorskiego w sprawie braku opracowania 

powiatowego programu ochrony środowiska Powiatu Aleksandrowskiego, proponuję zająć 

stanowisko, że Zarząd Powiatu, uznając zasadność opracowania program ochrony środowiska 

dla powiatu będzie czynił starania aby opracować przedmiotowy program i wygospodarować 

środki na ten cel w budżecie powiatu. Jednocześnie, proponuję zobowiązać Naczelnika 

Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska do rozważenia możliwości 

opracowania programu przez pracowników Wydziału i zlecenia tylko niezbędnych analiz, 

ekspertyz potrzebnych do opracowania programu podmiotom zewnętrznym oraz oszacowania 

ewentualnych kosztów w tym zakresie.  Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, zapoznał się z pismem Przewodniczącego Rady Powiatu Aleksandrowskiego 

i Wojewody Kujawsko – Pomorskiego w sprawie braku opracowania powiatowego programu 

ochrony środowiska Powiatu Aleksandrowskiego. Zarząd Powiatu, uznając zasadność 

opracowania program ochrony środowiska dla powiatu będzie czynił starania aby opracować 

przedmiotowy program i wygospodarować środki na ten cel w budżecie powiatu. 

Jednocześnie, Zarząd Powiatu, zobowiązuje Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa  

i Ochrony Środowiska do rozważenia możliwości opracowania programu przez pracowników 

Wydziału i zlecenia tylko niezbędnych analiz, ekspertyz potrzebnych do opracowania 

programu podmiotom zewnętrznym oraz oszacowania ewentualnych kosztów w tym zakresie.  

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia 22 kwietnia 

2021 r. znak: GN.Gś.601.1.1.2021 wraz z pismem Przewodniczącego Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 8 kwietnia 2021 r. oraz pismem Wojewody Kujawsko – 

Pomorskiego z dnia 1 kwietnia 2021 r. o zajęcie stanowiska w sprawie braku opracowania 

powiatowego programu ochrony środowiska Powiatu Aleksandrowskiego, stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

 

Ad 5.9. Wniosek Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska  

o zabezpieczenie w budżecie powiatu środków finansowych w kwocie 120.000 zł  

z przeznaczeniem na zakup serwera wraz z oprogramowaniem do ochrony danych, 

infrastruktury sieciowej – zajęcie stanowiska.  

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.9. Wniosek Naczelnika Wydziału 

Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska o zabezpieczenie w budżecie powiatu środków 

finansowych w kwocie 120.000 zł z przeznaczeniem na zakup serwera wraz  

z oprogramowaniem do ochrony danych, infrastruktury sieciowej.  

Zakup nowego serwera jest niezbędny. Taka potrzeba zgłaszana była już wcześniej. Pytanie 

skąd na to weźmiemy środki finansowe? 

 

Pan Mariusz Możdżeń – proponuję przesunąć środki z paragrafów, na których mamy 

oszczędności.  

 

Pani Lidia Tokarska  - czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję pozytywnie 

rozpatrzyć wniosek Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska  

i wystąpić do Rady Powiatu Aleksandrowskiego o zabezpieczenie w budżecie powiatu 

środków finansowych w kwocie 120.000 zł z przeznaczeniem na zakup serwera wraz  

z oprogramowaniem do ochrony danych, infrastruktury sieciowej.  

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, pozytywnie rozpatrzył wniosek Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa  

i Ochrony Środowiska i postanowił wystąpić do Rady Powiatu Aleksandrowskiego  

o zabezpieczenie w budżecie powiatu środków finansowych w kwocie 120.000 zł  

z przeznaczeniem na zakup serwera wraz z oprogramowaniem do ochrony danych, 

infrastruktury sieciowej.  

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Wniosek Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia 28 kwietnia 

2021 r. znak: GN.6603.12.2021 o zabezpieczenie w budżecie powiatu środków finansowych 

w kwocie 120.000 zł z przeznaczeniem na zakup serwera wraz z oprogramowaniem do 

ochrony danych, infrastruktury sieciowej, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.10. Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim  

o zabezpieczenie w budżecie powiatu środków finansowych w wysokości 12.000 zł  

na wykonanie dokumentacji projektowo – kosztorysowej kotłowni gazowej – zajęcie 

stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do punktu 5.10. Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Nr 

2 w Aleksandrowie Kujawskim o zabezpieczenie w budżecie powiatu środków finansowych 

w wysokości 12.000 zł na wykonanie dokumentacji projektowo – kosztorysowej kotłowni 

gazowej. 

Dyrektor ZS Nr 2 informuje, że po przeprowadzeniu rozeznania cenowego koszt 

dokumentacji może wynieść od 9,5 tys. zł do 15 tys. zł, przyjmując średnią przypuszczalny 

koszt wyniesie ok. 12.000 zł. Dyrektor wnosi o zabezpieczenie środków na ten cel ponieważ 

w planie finansowym szkoły nie ma środków zabezpieczonych na to zadanie. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – rozmawiałem z Główną Księgową szkoły, mają na dzień dzisiejszy 

środki zabezpieczone w planie finansowym na usługach, które mogą wydatkować na 

wykonanie dokumentacji projektowo – kosztorysowej kotłowni gazowej. Jak będzie znany 

koszt inwestycji to będzie można wystąpić do Rady Powiatu o wprowadzenie jej do budżetu 

powiatu i zabezpieczenie na ten cel środków finansowych, w których będzie ujęty koszt 

wykonania dokumentacji. 

 

Pani Lidia Tokarska  - czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Po zapoznaniu się  

z wnioskiem Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim o zabezpieczenie  

w budżecie powiatu środków finansowych w wysokości 12.000 zł na wykonanie 

dokumentacji projektowo – kosztorysowej kotłowni gazowej, proponuję zająć stanowisko, że  

przedmiotowa dokumentacja powinna być wykonana ze środków zabezpieczonych w planie 

finansowym szkoły na 2021 r. Zwiększenie środków w tym zakresie nastąpi po ujęciu zadania 

inwestycyjnego w budżecie powiatu i określenia wartości kosztorysowej inwestycji i kosztów 

dokumentacji. Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, zapoznał się z wnioskiem Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie 

Kujawskim o zabezpieczenie w budżecie powiatu środków finansowych w wysokości 12.000 zł 

na wykonanie dokumentacji projektowo – kosztorysowej kotłowni gazowej i postanowił, że 

przedmiotowa dokumentacja powinna być wykonana ze środków zabezpieczonych w planie 

finansowym szkoły na 2021 r. Zwiększenie środków w tym zakresie nastąpi po ujęciu zadania 

inwestycyjnego w budżecie powiatu i określenia wartości kosztorysowej inwestycji i kosztów 

dokumentacji. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 27 kwietnia 

2021 r. znak: ZSZ.222.4.2021 o zabezpieczenie w budżecie powiatu środków finansowych  

w wysokości 12.000 zł na wykonanie dokumentacji projektowo – kosztorysowej kotłowni 

gazowej, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 6. Sprawy różne. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do spraw różnych.  

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim informuje, że w związku 

z przedłużającą się procedurą dotyczącą wydania decyzji na wycinkę drzew  

w pasie drogi powiatowej nr 2603C oraz zaproponowanymi przez Gminę Waganiec zmianami 

do projektu budowlanego, konieczne jest przedłużenie wykonania zadania do  

29  października 2021 r. Z tym wiąże się wystąpienie do Wojewody Kujawsko – Pomorskiego 

o zmianę terminu wykonania zadania określonego w umowie o udzielenie dofinansowania  

ze środków pochodzących z Funduszu Dróg Samorządowych dla zadania inwestycyjnego pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 2603C Ciechocinek – Siutkowo wraz z przepustami 

zadanie nr 1 etap III – od km 12+471 do km 13+350”. Zgodnie z umową termin oddania 

zadania do użytkowania nastąpi nie później niż do dnia 30 czerwca 2021 r. Termin ten wynika 

również z harmonogramu rzeczowo – finansowego realizacji projektu. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. 

W związku z przedłużającą się procedurą dotyczącą wydania decyzji na wycinkę drzew  

w pasie drogi powiatowej nr 2603C oraz zaproponowanymi przez Gminę Waganiec zmianami 

do projektu budowlanego, o czym poinformował nas Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych  

w Aleksandrowie Kujawskim, proponuję wystąpić do Wojewody Kujawsko – Pomorskiego  

o aneksowanie zawartej umowy o udzielenie dofinansowania ze środków pochodzących  

z Funduszu Dróg Samorządowych dla zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa drogi 

powiatowej nr 2603C Ciechocinek – Siutkowo wraz z przepustami zadanie nr 1 etap III – 

 od km 12+471 do km 13+350” w zakresie zmiany terminu realizacji zadania do dnia  

29 października 2021 roku. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, w związku z przedłużającą się procedurą dotyczącą wydania decyzji  

na wycinkę drzew w pasie drogi powiatowej nr 2603C oraz zaproponowanymi przez Gminę 

Waganiec zmianami do projektu budowlanego, postanowił wystąpić do Wojewody Kujawsko – 

Pomorskiego o aneksowanie zawartej umowy o udzielenie dofinansowania ze środków 

pochodzących z Funduszu Dróg Samorządowych dla zadania inwestycyjnego pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 2603C Ciechocinek – Siutkowo wraz z przepustami 

zadanie nr 1 etap III – od km 12+471 do km 13+350” w zakresie zmiany terminu realizacji 

zadania do dnia 29 października 2021 roku. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z dnia  

28 kwietnia 2021r. w sprawie zmiany terminu realizacji zadania pn. „Przebudowa drogi 

powiatowej nr 2603C Ciechocinek – Siutkowo wraz z przepustami zadanie nr 1 etap III –  

od km 12+471 do km 13+350”, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pani Paulina Smykowska – informuję, że Rada Miejska Nieszawa podjęła w dniu  

23 kwietnia 2021 r. uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie przez Gminę Miejską 

Nieszawa zadania publicznego Powiatu Aleksandrowskiego z zakresu utrzymania przeprawy 

promowej przez rzekę Wisłę w ciągu drogi powiatowej nr 2049C Nieszawa – Brzeźno w 2021 

roku. W związku z tym, w dniu dzisiejszym zostanie podpisane porozumienie, w treści 

przyjętej przez Zarząd Powiatu na posiedzeniu w dniu 20 kwietnia 2021 r. Burmistrz 

Nieszawy zaakceptował treść tego porozumienia. Następnie, porozumienie to zostanie 

przekazane do publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa Kujawsko – Pomorskiego. 

 

 

Pan Mariusz Możdżeń – szukamy środków w budżecie powiatu na zabezpieczenie wkładu 

własnego 200 tys. zł w projekcie obejmującym przebudowę drogi Nieszawa – Ujma Duża. 

Myślę, że wygospodarujemy te środki poprzez przesunięcia w budżecie powiatu wynikające  

z rozliczeń kwartalnych. 

 

 

Ad 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków 

Zarządu. Nie ma. 
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Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Lidia Tokarska  – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.  Dziękuję  

za udział w posiedzeniu.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 10:32. 

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 


